



Referat styremøte HaGL fallskjemklubb

Møtenummer: 2/2021

Dato::14.02.2021 Kl: 20:30 Sted: Teams

Til stede: Frode Baklien, Thomas A Lund-Gulbrandsen, Torbjørn Broks Pettersen, Ayna F. Olsen, Ola H. Gaarder

Forfall: Frederick Kihle

Sak 03/21 Økonomi

Gjennomgang av budsjettet vedtatt på årsmøtet.
Det blir viktig for oss å få gjennomført de 50 tandemhoppene det er budsjettet med. Marius Wormnes er TI. Tandemutstyr er straks operativt.
Mangler kandidater til TV. FB/TBP forespør kandidater.

Kursvirksomhet gir kroner i kassa. Halvor S.M. har satt opp kurs i april. Budsjettet er 15 nye elever, som betyr 3 kurs.

Leie ut elevutstyr og fly til Lesja i påsken? TBP følger opp.

Må følge opp eventuell søknad til «Krisepakke 4 for frivilligheten» når den kommer våren 2021. Ansvar: TBP

Kenneth bør lage en kortfattet økonomisk rapport til hvert styremøte.

Dato søknad moms kompensasjon? Kenneth/TBP følger opp.

Sak 04/21 Aktivitetsplan/piloter

Vaktliste/aktivitetsplan er publisert for perioden 20.feb – 27.juni.
Viktig å følge opp HL/HFL
Pilotliste er klar ut april.
Manifest er viktig for økonomisk kontroll. Vi inviterer alle HFL til «kurs» på Teams ultimo feb/primo mars. Ansvar: FB/TBP/Kenneth

Slotpriser som 2020

Sak 05/21 Flysituasjonen

Frode redegjorde for status på LN-RAA. Mangler siste service på propell, og transport Bergen-Hamar. ETA Hamar 1.mars-21
Frode og Hedda følger opp piloter i henhold til aktivitetsplan.

Sak 06/21 Oppgavefordeling i styret

Det er mange små og store oppgaver som skal løses i en klubb.
Foreløpig fordeling på styremedlemmer:

Torbjørn: økonomi, dugnader, medlemsregister, dokumenter/instrukser

Frode: fly, piloter, dugnader, materiell

Ayna: elever og kurs

Ola: aktivitetsplan, arrangement

Frederick: ny logo, tandemelever

Øvrige:

Nettside: Yngve B.H.

Kurs: Halvor S. M.

HI: Halvor H

Piloter: Hedda

Tandem: Anders B.

Regnskap: Kenneth

Sak 07/21 Oppfølging etter årsmøtet

Signering protokoll. Ansvar: Ola

Innsending/godkjenning hos idrettskretsen. Ansvar: TBP

Sak 08/21 Eventuelt

Utstyr: 3 elevrigger er operative per dato. 2 må ha HK. Frode følger opp Halvor S.M. 1 rigg er satt på bakken. Avklaring i løpet av våren

Fadderordning for nye hoppere har vært forsøkt tidligere. Ayna ser på mulige løsninger. Intensjon om å innføre fra første kurs 2021

Medlemsregister må oppdateres. Thomas L.G. og Torbjørn tar ryddejobben.

Møteplan styre: kvartalsvise møter: uke 19, uke 32, uke44, ellers ved behov.

Møtet avsluttet 21:40

Referent: TBP